

# 5D4N Hainan No Shopping Tour

1 NIGHT STAY AT  
**5-STAR  
MANGROVE TREE  
RESORT WORLD  
SANYA**  
www.sanyawan.mymhotel.com

## HIGHLIGHTS

- Meiya Village Farming
- Theme Bar of the Sea Story
- Nanyao Botanic Garden

## SPECIAL MEALS

- Nan Shan Vegetarian Feast
- Farmer's Feast
- Coconut Feast
- Fruit Feast
- Yixiang Banquet

in which The BoAo Forum for Asia is located, being considered as a very famous international conference organization. Visit the establishment of BoAo conference site, (at you own expense) experiencing the atmosphere of the gathering to this pleasure and amazing land for those who are both of Asian larders and top business leaders annually. Then visit for Baoshutang, In the evening, you are organising for enjoying the show of amazing xinglong (at you own expense)

## DAY 3 SANYA

(Breakfast / Lunch / Dinner)  
5-star Mangrovetreet Hotel or similar  
(You can upgrade 1 night 7-star Sanya Phoenix Island Hotel for SGD100/pax)

After breakfast, enjoy the amazing scenery of Fragrant Water Bay and You can see a mangrove forest along the beach, go to the city of Sanya. Visit the Dadonghai Beach Scenic Area, a blessing land. Then visit seafood factory. After that, bus pass the view of the Coconut Palm-lined Seafront Avenues on the coach (YeMengChangLang) and "the Crown of Beauty" which for the location of the Miss World Contest .Overlooking the view of the statue to the Deer Looking Back Park by the bus. You will proceed to visit Nanshan Buddhism Cultural park. (at you own expense) The highlight is to pay respects to 108-meter tall Statue of Nanshan Guanyin Buddha. You will have a feeling beyond description and you will be impressed with great awe. In the evening, you are organizing for enjoying the show of Sanya Romance Park (at you own expense) that promoted by the must being enjoyed in your life, which would be a wonderful memories at your Hainan's trip.



## DAY 4 HAIKOU

(Breakfast / Lunch / Dinner)  
Xinyuan Hotspring Hotel or similar

After breakfast go to Xining, Xining is a highland ancient city with more than 2100 years of history, formerly known as the "South Railway for Silk Road". At Xining will arrange to visit the birthplace of master Tsongkhapa-Kunbum Monastery, China style mosque - Great Mosque Dongguan. Then take the world's highest railway line train to Lhasa. The Qinghai-tibet railway from Xining to Lhasa section of the total length of 1956km, about departure in the afternoon, next day arrived in Lhasa.

## DAY 5 HAIKOU / SINGAPORE

(Breakfast)

After your breakfast, then proceed to Haikou airport, soon it will end your perfect tour of Hainan. It has become to the one which so dear and so far from your bottom of your heart , one day when you suddenly think of the trace of Hainan island.

### COMPULSORY TOUR

- Nanshan Buddhism Culture
- Al Park + BoAo Forum for Asia + Yetian Li Miao + Nanyao Botanic Garden SGD200/pax

**EXCLUDE TIPPING :** RMB30pax/day

## DAY 1 SINGAPORE / HAIKOU

Arrive at Haikou Airport and enjoying the beautiful scenery, you have to say bye to the traditional tour approaches. When you are strolling around this city, you may find out that the pace of life that getting slowly down in sudden and you may feel much relaxed. This is a real leisurely tour. You may encounter a local snack and feel happy from the bottom of your heart. You are at leisure to go

## DAY 2 HAIKOU / XINGLONG

(Breakfast / Lunch / Dinner)  
Mingyue Hotspring Hotel or similar

After breakfast, visit the 'Fengxiaogang Movie Town', (at you own expense) in which reviews the change of the construction of China's city in 20 century , shows the charming of the change for the century in China's city, Heading for the City of Qionghai, Enjoy views of Wanquan River honored as the mother river of Hainan. Visit the new tour spots: Meiya village and the theme Bar of the sea-story; Then soon you will get to a place named for BoAo Water City, where very near to the sea,





**无购物行程**  
 ★★★★★★  
 一晚国际5星三亚酒  
 店中的航母  
**红树林**  
 度假世界  
 www.sanyawan.mymhotel.com

# 海南五日纯玩尊贵游

### 行程特色

- 美亚村农家乐 · 海的故事主题酒吧
- 南药植物园

### 温馨安排

- 琼海特色公道餐 · 南山纯手工素斋
- 农家宴 · 椰子特色宴 · 水果风味餐
- 忆香宴

## 第一天: 新加坡 / 海口

□ 4星酒店: 鑫源温泉酒店或同级

海口美兰机场接团, 专人机场迎接, 车览椰城的市容, 回酒店休息。

## 第二天: 海口 / 兴隆

□ 早/午/晚餐 □ 4星酒店: 明月温泉酒店或同级

早餐后乘车欣赏东线高速两旁久违的田园风光, 自费游览著名的电影拍摄基地: 冯小刚电影公社, 完整展现20世纪中国城市建筑的演变, 呈现上世纪整整1百年不同时空转换的中国城市魅力, 前往琼海市, 欣赏宝岛“母亲河”万泉河, 游览最新景点: 美亚渔村农家乐, 参观: 海的故事主题酒吧, 自费参观著名的国际会议组织“亚洲论坛”: 博鳌水城成立会址, 感受每年亚洲各国的首脑和商业巨贾在风水宝地相聚时的情景, 前往华侨农场—兴隆, 参观宝树堂, 晚上可自费欣赏大型《兴隆特色风情演绎》



**travelstar** 星旅和游  
 We make traveling a lifestyle



## 第三天: 三亚

□ 早/中/晚餐  
 □ 5星酒店: 红树林度假大酒店或同级  
 (升级三亚1晚7星凤凰岛大酒店, 补: 100新元/人)

早餐后乘车欣赏香水湾迷人海景, 观海岸守护者“青皮林”自然保护区, 赴中国最南端的度假城市---三亚, 游览度假胜地大东海广场, “福如东海水长流”正源与此地, 参观中加海产, 乘车欣赏椰梦长廊和世界小姐的选美之地“美丽之冠”, 远眺山顶鹿回头雕塑, 自费游览“寿比南山不老松”的南山, 在全球都非常罕见的大型生态, 滨海, 文化于一体的旅游度假精品景区: 观世界上最高的108米南海观世音菩萨, 晚自费欣赏著名的巨资打造的震撼演绎《三亚 千古情》一生必看的演出, 被誉为海南岛“一号工程”再度呈现魅力梦幻的视觉盛宴。



## 第四天: 三亚 / 海口

□ 早/午/晚餐 □ 4星酒店: 鑫源温泉酒店或同级

早餐后自费游览著名的槟榔谷景区, 最原生态的纯朴海南少数民族呈现, 在别处很难见到这独有的“纹面纹身”文化, 被人类学家称为是海南岛的“敦煌壁画”, 绝不会流传后世, 带给我们的思绪象海上花一样迷离, 自费椰田黎苗, 原生态的本土文化呈现, 参观最新开张中国首创“奥特莱斯”政府打造的高端产业, 沿东线高速返程。

## 第五天: 海口 / 新加坡

□ 早餐  
 早餐后机场送团, 结束完美旅游, 返回美丽的家园。

### 保证自费

南山海上观音 + 博鳌水城成立会址 + 椰田古寨 + 南药植物园SGD200/PAX

### 导游小费

RMB30/pax/day

**6438 5633**

www.travelstar.com.sg  
 enquiry@travelstar.com.sg

TA-01432 1 Park Road #0212/28 People's Park Complex Singapore 059108

